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M. JEAN-PAUL CARON Le 5 novembre 2003, est décédé paisiblement au campus Civic de
I'hdpital d'Ottawa a I'dge de 94 ans. Epoux de feu Germaine Dallaire, Jean-Paul laisse dans le
deuil ses enfants: Suzanne (feu André Richer) et Pierre (Debbie Grant); une soeur, Jeanette
Caron; ses petits-enfants: Danielle Richer, Vincent Richer, Lyne Richer et Charles Grant; ses
arriére-petits-enfants: Nicholas, Sarah et Emily. Un service commémoratif aura lieu le samedi
15 novembre 2003 a 14h a la résidence Grace Manor, 1156, rue Wellington, Ottawa, K1Y 2Z4.
Une réception suivra. Renseignements: Suzanne: 726-1146, Pierre: 747-5534. Au lieu de fleurs,
vos dons a la résidence Grace Manor de la Salvation Army seraient appréciés. Un grand et
sincere merci a Phyllis Warnes, infirmiére, et a tout le personnel de Grace Manor pour leurs
soins exceptionnels. Paru le 2003/11/08 dans Le Droit JRNK7347 ****Peacefully at the Civic
Campus of the Ottawa Hospital on November 5, 2003, Jean-Paul Caron in his 94th year.
Beloved husband of the late Germaine (Dallaire) Caron. Dear father of Suzanne (Andre Richer)
and Pierre (Debbie Grant). Dear brother of Sister Jeanette Caron. Cherished grandfather of
Danielle Richer, Vincent Richer, Lyne Richer and Charles Grant. Also survived by grandchildren
Nicholas, Sarah and Emily. A memorial service will be held at the Grace Manor (1156
Wellington Street, Ottawa K1Y 2Z4) on Saturday, November 15, 2003 at 2 p.m. Reception to
follow. Information: Suzanne 726-1146, Pierre 747-5534. In lieu of flowers, memorial
donations to the Salvation Army Grace Manor would be appreciated. A very special heartfelt
thanks to Nurse Phyllis Warnes and to all the staff of Grace Manor for their compassionate

care.
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